Call for Papers 

X Conference of the Iberian Association of Historical Demography (ADEH) 

Albacete, Spain, 18-21 June 2013 
Deadline for submissions: 2 November 2012 

The X Conference of the Iberian Association of Historical Demography (ADEH) will take place in Albacete, Spain, from the 18th to the 20th of June 2013. ADEH will celebrate its 30th Anniversary in 2013. The deadline for submissions of abstracts (and extended abstracts or papers) will be the 2nd of November 2012. 

Complete information is available at: www.adeh.org 

Click twice on the conference poster: Instructions for submitting abstracts and papers can be found in English, Spanish, French, Italian and Portuguese. Titles of all the sessions are available beginning page 7. 



Appel à communications : 
Xe Conférence de l'Association ibérique de démographie historique (ADEH) 

Albacete, Espagne, 18-21 juin 2013 

Date limite de soumission : 2 novembre 2012 

La Xe Conférence de l'Association ibérique de démographie historique (ADEH) se tiendra à Albacete, en Espagne, du 18 au 20 juin 2013. L’ADEH fêtera son 30e anniversaire en 2013. La date limite pour la soumission des résumés (et des résumés détaillés ou des communications complètes) est fixée au 2 novembre 2012. 

Des informations complètes sont disponibles à : www.adeh.org 

Cliquez deux fois sur l'affiche de la conférence : les instructions pour la soumission des résumés et des communications sont disponibles en anglais, espagnol, français, italien et portugais. Les titres de toutes les séances sont disponibles à partir la page 7. 

